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Aan de gemeenteraad

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de 
gemeenteraad gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij 
als volgt.

Vraag 1 
Is/ was het college op de hoogte van dit project ?

Beantwoording

Ja, het college is op de hoogte van dit project. 

Vraag 2 
Heeft de voormalige gemeente Eemsmond een startsubsidie verstrekt of is zij op andere 
manier financieel betrokken geweest bij de start van het project en zo ja hoe groot was de 
financiële bijdrage?

Beantwoording

Ja, de voormalige gemeente Eemsmond was betrokken bij dit project. De startsubsidie 
bedroeg € 100.000 en is benut voor de ondersteuning van een aantal huishoudens in de 
voormalige gemeente. Het project is onder meer uitgevoerd in samenwerking met 
Noorderzorg en haar rechtsvoorganger. 

Beantwoording schriftelijke vraag/vragen 

cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad 
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Vraag 3 
Hoe denkt het college over virtuele thuiszorg, ziet zij dit ook als een belangrijke toegevoegde 
waarde nu ouderen langer in hun eigen huis blijven wonen.

Beantwoording

Het college ziet in virtuele (thuis)zorg en ondersteuning zeker toegevoegde waarde. Niet 
alleen voor ouderen, maar voor een bredere doelgroep. E-health is daarom ook opgenomen in 
het collegeprogramma.

Vraag 4 
Wordt er ook onderzoek gedaan naar de behoefte van virtuele thuiszorg of een vorm hiervan 
bij ouderen?

Beantwoording 

Er wordt niet zozeer onderzoek gedaan naar de behoefte van virtuele thuiszorg. E-health kent 
diverse mogelijkheden om kwetsbare groepen te ondersteunen. De gemeente Het Hogeland 
is op landelijk niveau betrokken bij de ontwikkelingen in dit kader. 

Voor de invulling van E-health toepassingen bestaan diverse mogelijkheden, die in de vorm 
van maatwerk kunnen worden aangeboden. De gemeente is echter geen zorgaanbieder. We 
zoeken dan ook naar samenwerkingsmogelijkheden met Zorgverzekeraars, het Zorgkantoor 
en zorgaanbieders om ondersteuning op maat in de toekomst te kunnen bieden. De gemeente 
treedt in deze op als aanjager van mogelijke projecten. 

Waar mogelijk wordt aansluiting gezocht bij vragen van zorgaanbieders of vanuit dorpen. 

Vraag 5 
Worden er binnen onze gemeente momenteel ook initiatieven ontwikkeld die zorg en contact 
op afstand mogelijk maken?

Beantwoording

Ja, in samenwerking met I-Zorgd wordt momenteel onderzocht in hoeverre de Digitale 
Stamtafel een mogelijke toepassing vormt in onze gemeente. Daarnaast wordt gekeken naar 
een tool voor de (medische-)ondersteuning van anderstaligen. Maar zoals gezegd biedt de 
gemeente geen zorg en zijn wij voor zowel de ontwikkeling als inzet afhankelijk van derden. 
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Vraag 6 
Ziet het college financiële mogelijkheden om door middel van subsidies of andere gelden die 
bestemd zijn voor het welzijn van inwoners deze hiervoor in te zetten of aan te vragen? B.v. 
NPG gelden.

Beantwoording

Er loopt momenteel nog een aanvraag voor E-health subsidie bij ZonMw, een aanvraag bij 
SNN is helaas afgewezen. Daarnaast wil het college een beroep doen op de NPG-gelden. 
Samen met onder andere partners in het WIJ-netwerk (netwerk voor digitale zorg- en 
ondersteuning) zoeken we daarnaast nog actief naar andere subsidiemogelijkheden en 
projecten. 

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

P.P.M. van Vilsteren, H.J. Bolding,
Gemeentesecretaris Burgemeester


